



NOTICE D'EMPLOI

Tondeuse autoportée



NPMS17.5/117H



Yvan Béal - 21, av. de l'Agriculture - B.P. 16
Z.I. du Brézet - 63014 Clermont-Ferrand Cedex 2
Tél : 04 73 91 93 51 - Télécopie : 04 73 90 23 11
www.yvanbeal.fr - E-mail : info@yvanbeal.fr
R.C.S. Clermont-Fd B 304 973 886 S.A.S. au capital de 612 000 €

01-000470-090316

Thank you for purchasing this quality-built mower. When operated and maintained according to the instructions in this manual, your mower will provide many years of dependable service.

This manual contains safety information to make you aware of the hazards and risks associated with mowers and how to avoid them. Because the manufacturer does not necessarily know all the applications this mower could be used for, it is important that you read and understand these instructions. Keep this manual near the mower for convenient reference.

This mower requires final assembly before use. Refer to the Assembly section of this manual for instructions on final assembly procedures. Follow the instructions completely.

Nous vous remercions d'avoir acheté cette tondeuse de qualité. Si vous utilisez et entretenez cette tondeuse conformément aux directives du manuel, elle vous procurera de nombreuses années de service fiable.

Ce manuel contient des informations relatives à la sécurité afin que vous connaissiez les dangers et risques qui sont liés aux tondeuses et la façon de les éviter. Le fabricant ne connaissant pas nécessairement toutes les utilisations envisagées pour votre tondeuse, il est important de lire et de comprendre les présentes directives. Conservez ce manuel à proximité de la tondeuse afin de pouvoir le consulter facilement.

Un assemblage de finition est nécessaire avant d'utiliser la tondeuse. Veuillez vous reporter à la rubrique Assemblage du présent manuel afin d'obtenir les directives pour l'assemblage de finition. Veuillez suivre attentivement les directives.

Mower / Tondeuse

Model Number / Numéro de modèle EBL175460 (7800498) Béal CE Riding Mower, 46"

Serial Number / Numéro de série _____

Engine / Moteur

Model Number / Numéro de modèle _____

Serial Number / Numéro de série _____

Date Purchased / Date d'achat

--	--	--	--	--	--

Manual Content Copyright © 2008 Briggs & Stratton Corporation. All rights reserved. No part of this material may be reproduced or transmitted in any form by any means without the express written permission of Briggs & Stratton Power Products Group, LLC.

Droits d'auteur sur le contenu du manuel © 2008 Briggs & Stratton Corporation. Tous droits réservés. Aucune partie de ce document ne peut être reproduite ou transmise sous une forme ou un moyen quelconque sans l'autorisation écrite préalable de Briggs & Stratton Power Products Group, LLC.







